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Από το Πρακτικό 18/19.05.2025 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου

Αριθμός Απόφασης 215/2025

Θέμα 1ο Η.Δ.: «Αίτημα πολιτών Κόρφου σχετικά με την προστασία του θαλάσσιου περιβάλλοντος στον 
Κόρφο»

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 19η του μηνός Μαΐου  του έτους 2025, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα  και ώρα 19:00 έλαβε χώρα η τακτική δια ζώσης συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 16153/15-05-2025 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη ο οποίος ήταν 
παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι οκτώ  
(28) Μέλη, δηλαδή:

           ΠΑΡΟΝΤΑ                  ΑΠΟΝΤΑ

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος
2. Στριμενοπούλου Γεωργία
3. Ταγαράς Βασίλειος
4. Παπαδημητρίου Σωτήριος 
5. Μποζίκης Αναστάσιος
6. Τσουλουχά Δήμητρα
7. Δημάκος Κωνσταντίνος 
8. Χατζής Μιχαήλ 
9. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
10. Πανταζής Βασίλειος 
11. Τσάκωνας Ιωάννης
12. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
13. Καρασάββας Ιωάννης (αποχώρησε στο 6ο 

Θ.Η.Δ.)
14.  Λαμπρινός Παναγιώτης
15. Τζαναβάρας Δημήτριος 
16. Αγγέλου Κωνσταντίνος
17. Δανιήλ Σταύρος
18. Πούλος Ανδρέας 
19. Νανόπουλος Βασίλειος
20. Πούρος Γεώργιος
21. Ραντίτσα Μαρίνα  
22. Κυριαζής Αντώνιος (αποχώρησε στο 2ο Θ.Η.Δ.)
23. Ταγαράς Αναστάσιος
24. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) 
25. Πρωτοπαπάς Δημήτριος 
26. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ)
27. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 
28. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος – Αλέξανδρος 

1. Μελέτης Χρήστος (προσήλθε πριν το 1ο Θ.Η.Δ.)
2. Μανωλάκης Δημήτριος
3. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα)
4. Μπίτζιος Δημήτριος (Α.Δ.Σ. 175,2025)
5. Καρσιώτης Παναγιώτης
6. Τσατσούλης Αθανάσιος
7. Πιέτρης Τιμολέων

 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα



Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.  

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου,
2. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων
3. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη
4. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου
5. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. Κορίνθου
6. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου

1. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας
2. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
3. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού
4. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων
5. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου
6. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου
7. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά
8. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού
9. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου
10. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας
11. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου
12. Ταμπουρατζή Αικατερίνη – Λεχαίου
13. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου
14. Κώστας Γεώργιος – Άσσου
15. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου
16. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών.

Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης για το πρώτο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, με τίτλο «Αίτημα πολιτών Κόρφου σχετικά με την προστασία του θαλάσσιου περιβάλλοντος στον Κόρφο», 
έθεσε υπόψη των Μελών του Δημοτικού Συμβουλίου το υπογεγραμμένο από πολίτες της Δημοτικής Κοινότητας Κόρφου, 
το αριθμ. πρωτ. 13663/29/4/2025 αίτημα προς το Δημοτικό Συμβούλιο και τον Δήμαρχο Κορινθίων με συνημμένα, το 
κείμενο υπογραφών πολιτών Κόρφου, την πρόταση, σύμφωνα με το κείμενο των υπογραφών και την αίτηση να 
συζητηθούν τα θέματα που αναδεικνύονται στο κείμενο σε ανοικτό ΔΣ με συμμετοχή των πολιτών, το οποίο καθ’ όλο το 
περιεχόμενό του έχει ως εξής:

<<Κύριε Δήμαρχε,
Με βάση το κείμενο των υπογραφών ζητούμε τη σύγκληση ανοιχτού Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κορινθίων με 
αντικείμενο θέματα που σχετίζονται με την προστασία του θαλάσσιου περιβάλλοντος στον Κόρφο και συγκεκριμένα:

• Την κατασκευή και λειτουργία βιολογικού καθαρισμού στον Κόρφο
• Την απόφαση του Λιμενικού Ταμείου για την εγκατάσταση δύο νέων πλωτών εξεδρών από ιδιώτη
• Την προστασία της ακτογραμμής από περιβαλλοντικά ανεπίτρεπτες αλλοιώσεις
• Τη μη περαιτέρω επέκταση των ιχθυοτροφικών δραστηριοτήτων στην περιοχή.-

Κύριε Δήμαρχε,
Με βάση το παρόν κείμενο, η πρότασή μας περιγράφεται από τις προτεινόμενες αποφάσεις:

• Ένταξη του έργου του βιολογικού καθαρισμού και του αποχετευτικού δικτύου του Κόρφου στο ολιστικό σχέδιο 
του δήμου για την ύδρευση, καθώς και άμεση υλοποίησή του.

• Αναστολή της απόφασης του Λιμενικού Ταμείου για την αδειοδότηση νέων εξεδρών στον Κόρφο και μάλιστα 
από ιδιώτες, μέχρι την πλήρη λειτουργία του βιολογικού καθαρισμού.

• Μετά την  έναρξη λειτουργίας του βιολογικού καθαρισμού, διεξαγωγή δημόσιας συζήτησης με τη συμμετοχή 
επιστημόνων και των κατοίκων, με θέμα τη χάραξη μέτρων ήπιας και βιώσιμης ανάπτυξης του Κόρφου. Ο 
τελικός λόγος να ανήκει στους ίδιους τους πολίτες του Κόρφου.

• Λήψη δεσμευτικής απόφασης από το Δημοτικού Συμβούλιο, σύμφωνα με την οποία δεν θα εγκρίνονται τεχνικά 
έργα που συνεπάγονται μη αναστρέψιμη αλλοίωση της ακτογραμμής.

• Ανάθεση της διαχείρισης των υφιστάμενων εγκαταστάσεων ελλιμενισμού στο Κοινοτικό Συμβούλιο, με 
σεβασμό στους επαγγελματίες αλιείς της περιοχής.

• Έκδοση απόφασης – γνωμοδότησης του Δημοτικού Συμβουλίου για μη επέκταση των ιχθυοτροφικών 
δραστηριοτήτων στον Κόρφο, καθώς η ίδρυση νέων ιχθυοτροφείων θα επιφέρει σοβαρό πλήγμα στο 
περιβάλλον και στις τουριστικές υπηρεσίες του χωριού μας.-



ΚΕΙΜΕΝΟ ΥΠΟΓΡΑΦΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΚΟΡΦΟΥ

Εμείς οι υπογράφοντες πολίτες του Κόρφου θεωρούμε τον Κόρφο πνεύμονα φυσικής ομορφιάς και ήπιας 
ανάπτυξης για όλη τη Σολυγεία. Υποστηρίζουμε την ήπια και βιώσιμη ανάπτυξή του, τόσο από οικονομική και 
κοινωνική, όσο και από περιβαλλοντική άποψη.

Με αφορμή την αιφνίδια και αποσπασματική ανακοίνωση αποφάσεων μάλλον παρά ενημέρωσης - όπως π.χ. η 
ανάθεση σε ιδιώτες της κατασκευής και εκμετάλλευσης εξεδρών για τον ελλιμενισμό σκαφών αναψυχής εμείς, οι 
κάτοικοι του Κόρφου:

• Θεωρούμε ως έργο πρώτης προτεραιότητας την υλοποίηση του αποχετευτικού δικτύου και της 
συναφούς μονάδας βιολογικού καθαρισμού λυμάτων, καθώς αποτελεί προϋπόθεση για οποιαδήποτε 
νέα υποδομή.

• Είμαστε κάθετα αντίθετοι σε κάθε τεχνικό έργο που συνεπάγεται μη αναστρέψιμη αλλοίωση της ακτογραμμής. 
Τέτοιες  παρεμβάσεις θα προκαλέσουν αισθητική και περιβαλλοντική υποβάθμιση της περιοχής μας 
(επιδείνωση της ποιότητας του νερού, απώλεια εμβρίων οργανισμών και διατάραξη του φυσικού 
οικοσυστήματος), ενώ παράλληλα θα υπονομεύσουν ανεπανόρθωτα την ήπια τουριστική ανάπτυξη και το 
τοπίο του χωριού μας. Δεν αποδεχόμαστε επεμβάσεις όπως εκβαθύνσεις, μπαζώματα ή κατασκευή μαρίνων.

• Θεωρούμε απαραίτητο να διασφαλιστεί η απρόσκοπτη λειτουργία των αλιέων, των εστιατορίων, των 
καφετεριών, καθώς και η ελεύθερη χρήση της ακτογραμμής από τους κατοίκους και επισκέπτες.

• Η ίδρυση νέων ιχθυοτροφειών θα αποτελέσει καταστροφικό πλήγμα για το περιβάλλον και τις τουριστικές 
υπηρεσίες του χωριού μας.

Απαιτούμε από το Δημοτικό Συμβούλιο να σταθεί σύμμαχος και αρωγός στα παραπάνω ζητήματα και να επιδείξει 
δημοκρατική ευαισθησία. Ζητούμε να τεθούν τα θέματα αυτά σε ξεχωριστή συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
ώστε:

1. Να υπάρξει αναλυτική ενημέρωση και διάλογος.
2. Να ληφθούν αποφάσεις που θα διασφαλίζουν:
▪ Την άμεση υλοποίηση του βιολογικού καθαρισμού.
▪ Τη μη μόνιμη υδρομορφολογική αλλοίωση του βυθού και της ακτογραμμής από ενδεχόμενα νέα έργα που 

θα καταστρέψουν την περιοχή μας.
▪ Την απρόσκοπτη λειτουργία των επαγγελματιών και των κατοίκων. 

3. Να υπάρξει ξεκάθαρη υποστηρικτική απόφαση κατά της επέκτασης της ιχθυοτροφικής δραστηριότητας στον 
Κόρφο.-(έπονται οι υπογραφές πολιτών Κόρφου)>> 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου έδωσε τον λόγο σε δύο κατοίκους του Κόρφου, στον Πρόεδρο της 
Δημοτικής Κοινότητας Κόρφου, στους επικεφαλής των παρατάξεων, στον Πρόεδρο του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου, 
στους δημοτικούς συμβούλους που ζήτησαν να τοποθετηθούν και τέλος στον Δήμαρχο Κορινθίων.

Ο κ. Σπηλιώτης Κυριάκος, κάτοικος Κόρφου ανέφερε μεταξύ άλλων:
«Κύριε δήμαρχε, σεβαστοί δημοτικοί σύμβουλοι, κυρίες και κύριοι, είμαι ο Κυριάκος Σπηλιώτης γέννημα 

θρέμμα Κορφιώτης και είμαι Πρόεδρος του Πολιτιστικού Συλλόγου «Οι φίλοι του Κόρφου». Η σημερινή κινητοποίηση 
πραγματοποιήθηκε έπειτα από την αιφνιδιαστική και αποσπασματική ανακοίνωση απόφασης του Προέδρου του 
Λιμενικού Ταμείου τον Απρίλιο (2025) να τοποθετηθούν δύο (2) επιπλέον πλωτές εξέδρες στον Όρμο του Κόρφου. Πιο 
συγκεκριμένα, η υπ΄ αριθμόν 83 /2024 απόφαση του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου, η οποία ελήφθη την 24η Δεκεμβρίου 
2024 - παραμονή Χριστουγέννων-, εν πλήρη άγνοια των κατοίκων αλλά και του τοπικού Κοινοτικού Συμβουλίου ότι έχει 
παραχωρηθεί χώρος δύο (2) πλωτών εξεδρών και θα διαχειρίζονται από ιδιώτη. 

Είναι ήδη επιβαρυμένη η θάλασσα από το πλήθος των ιχθυοκαλλιεργειών και των πάσης φύσεως λυμάτων, 
εξαιτίας και των πρώτων εξεδρών και πρόκειται για δραστηριότητα που θα απαξιώσει το περιβάλλον, θα απομακρύνει 
και τους ελάχιστους επισκέπτες του.

Επισημαίνεται ότι το περασμένο καλοκαίρι, εξαιτίας της προσπάθειας εξοικονόμησης θέσεων πρόσδεσης 
σκαφών αναψυχής, προκλήθηκε αναστάτωση στις επιχειρήσεις εστίασης και ζητήθηκε από επαγγελματία ψαρά να 
μετακινήσει το καΐκι του από τη θέση την οποία κατείχε παππού προπάππου για να παραχωρηθεί η θέση σε σκάφη 
αναψυχής. 

Επίσης σας γνωρίζουμε ότι οι δύο (2) ήδη τοποθετημένες εξέδρες παραβιάζουν όλες τις διατάξεις της 
νομοθεσίας για την τοποθέτηση εξεδρών, δηλαδή δεν διατηρούνται εντός του θαλάσσιου χώρου για εννιά (9) μήνες κατ' 
έτος, αλλά παραμένουν στην ίδια θέση όλο τον χρόνο και χρησιμοποιούνται αντίθετα με τη νομοθεσία για μόνιμη 
στάθμευση, παραμένοντας όλο τον χειμώνα χωρίς τον έλεγχο από τις αρμόδιες αρχές, ώστε να επιβάλλονται οι 
προβλεπόμενες κυρώσεις από το νόμο. 

Σταματήστε άμεσα την τακτική της τοποθέτησης των νέων προβλητών γιατί με την αύξηση της διέλευσης των 
σκαφών στον όρμο θα θρηνήσουμε θύματα στον βωμό της δήθεν ανάπτυξης. Σας καθιστούμε υπεύθυνους και εσάς και 
όσους θα συμπαρασύρετε σε συναίνεση. Με αυτή την τακτική ο Κόρφος οδηγείται στην πλήρη απαξίωση με την 
απώλεια της φυσικής ομορφιάς που μας δώρισε ο Θεός, αδιαφορώντας για την ασφάλειά μας και για την ασφάλεια των 
παιδιών μας. Με τέτοιες κινήσεις όχι μόνο δεν θα επιτευχθεί η επιδιωκόμενη  «ανάπτυξη» του Κόρφου, αλλά αντίθετα 



θα τον απαξιώσετε και θα βλάψετε τον τοπικό πληθυσμό, αλλά και τον λιγοστό τουρισμό που δεν θα μπορεί πλέον με 
ασφάλεια να απολαύσει τα μπάνια του και θα αναζητήσει άλλες ακτές και άλλες παραλίες. 

Το έργο το έχουμε ξαναδεί τα ίδια μάς έλεγαν πριν χρόνια σε Δημοτικά Συμβούλια για την ανάπτυξη που θα 
φέρνανε τα ιχθυοτροφεία. Η βασική προϋπόθεση για την επιβίωση του Κόρφου, ενός τόπου αναψυχής είναι η άμεση 
δημιουργία βιολογικού καθαρισμού και αποχέτευσης. Η οποιαδήποτε τουριστική ανάπτυξη για να είναι βιώσιμη πρέπει 
να σέβεται το περιβάλλον, την ασφάλεια των κατοίκων και την αξιοβίωτη καθημερινότητά τους. Επομένως, έχοντας 
κατασκευάσει τον βιολογικό καθαρισμό, θα μπορέσουμε να περάσουμε στο επόμενο βήμα με διάλογο δημοκρατικό που 
θα υπερασπίζει τα συμφέροντα των πολλών και όχι των λίγων. 

Συμπερασματικά, η μετατροπή του κλειστού και χωρικά περιορισμένου Όρμου του Κόρφου σε σημείο 
πρόσβασης σκαφών, χωρίς την ύπαρξη βιολογικού καθαρισμού, θα θέσει σε άμεσο κίνδυνο την ποιότητα του νερού 
της θάλασσας, του τοπίου, τους λουόμενος και θα εκμηδενίσει την τουριστική του αξία. Με λίγα λόγια θα καταλήξει να 
θυμίζει Πέραμα και θα δημιουργήσει ασφυκτικές συνθήκες διαβίωσης για τους κατοίκους του. 

Κυρίες και κύριοι, σήμερα διεκδικούμε την λήψη συγκεκριμένων αποφάσεων. Πρώτον, την άμεση ανάκληση 
της απόφασης παραχώρησης των δύο (2) εξεδρών από το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο και εάν χρειαστεί αλλαγή στη 
σύνθεσή τους. Δεύτερον, την άμεση υλοποίηση του έργου βιολογικού καθαρισμού αποχέτευσης και την ένταξη στο 
ολιστικό σχέδιο ύδρευσης του Δήμου. Τρίτον, ουσιαστική ενημέρωση και διαβούλευση, για κάθε θέμα που αφορά τον 
Κόρφο μας μέσω του Κοινοτικού Συμβουλίου και τέταρτον την σαφή και έμπρακτη θέση του Δημοτικού Συμβουλίου 
ενάντια στη δημιουργία ή μεγέθυνση νέων ιχθυοτροφείων στην περιοχή του Κόρφου.»

Ο κ. Μικέδης Γεώργιος, κάτοικος Κόρφου ανέφερε μεταξύ άλλων:
«Λέγομαι Γιώργος Μικέδης και είμαι μόνιμος κάτοικος στον Κόρφο από το 1973. Θέλω και εγώ με τη σειρά μου 

να σας πω ορισμένους προβληματισμούς μου. Κατ' αρχάς είμαι υπέρ της οικονομικής και τουριστικής ανάπτυξης του 
Κόρφου, αλλά με προϋποθέσεις. Σύμφωνα με αυτά τα οποία γνωρίζουμε για τη δημιουργία των εξεδρών, ήδη 
υφίστανται δύο (2) εξέδρες, παράνομες να το τονίσω. Η μία είναι δεκαπέντε (15) ετών, δεν έχει συντηρηθεί ούτε μια 
φορά, μία φορά την τράβηξα εγώ και από κάτω έχουν σαπίσει τα υπόβαθρα, οι πλωτήρες και μία η οποία 
τοποθετήθηκε έτσι ένα βράδυ για προεκλογικούς λόγους, διότι εγώ θα τα πω έξω από τα δόντια και ετοιμαζόμαστε για 
άλλες δύο (2) προβλήτες. Που θα τις βάλουμε αυτές τις προβλήτες;

Όταν η ίδια η Περιφέρεια της Πελοποννήσου έχει στήσει την πινακίδα κάτω στον Κόρφο και λέει: «Η ρύπανση 
από υπερχειλίσεις, διαρροές βόθρων, διαρροές απόρριψης σκαφών και ρεύματος είναι αυτά πού είναι τα προβλήματα 
στην περιοχή». Αυτά τα λέει πινακίδα της Περιφέρειας που έχει στηθεί πάνω στην παραλία (δείχνει με το κινητό του 
φωτογραφία της πινακίδας), αυτή η φωτογραφία εδώ είναι σημερινή. 

Ερχόμαστε αυτή τη στιγμή χωρίς να ερωτηθούμε εμείς, αποφασίζετε εσείς για μας και ο τοπικός άρχοντας τον 
οποίο εκλέξαμε δεν ξέρει τίποτα, δηλαδή τότε γιατί τον έχουμε τον Πρόεδρο (της Δημοτικής Κοινότητας); Θα 
παρακαλούσα να συνεννοηθούμε. Θέλουμε την ανάπτυξη, εγώ είμαι υπέρ της τουριστικής και οικονομικής ανάπτυξης 
του τόπου, αλλά να ερωτηθούμε και εμείς για να γίνουν τα πράγματα με τη σειρά τους, να κάνουμε πρώτα τον βιολογικό 
καθαρισμό, όπως έχεις πει και από κει και πέρα, συζητάμε για τα υπόλοιπα όλα. Είμαστε υπέρ της προόδου και υπέρ 
της διαμόρφωσης της παραλίας, αλλά να συνεννοηθούμε και μαζί.»

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Κόρφου κ. Πίτσας Γεώργιος ανέφερε μεταξύ άλλων:
«…Η προγραμματική μας δέσμευση για τον Κόρφο ήταν πρωτίστως η αποχέτευση λυμάτων και ο βιολογικός 

καθαρισμός. Η δεύτερη δέσμευση μας ήταν πλωτές εξέδρες με προμήθεια και τοποθέτηση, ύστερα από μελέτη που θα 
εκπονηθεί για τον σκοπό αυτό σχετικά με το χώρο και για τον αριθμό σκαφών που θα εξυπηρετεί, λαμβάνοντας υπόψη 
τις ανάγκες του χωριού, τις δυνατότητες εξυπηρέτησης και τις περιβαλλοντικές συνθήκες της περιοχής. 

Νομίζω ότι ξεκινήσαμε λανθασμένα. Η επιλογή των εξεδρών το 2015 και το 2023 έγινε για να ρυθμίσει 
ζητήματα πρόσδεσης, επειδή οι ανάγκες του χωριού είναι μεγάλες και μεγαλώνουν συνεχώς, επειδή και ο θαλάσσιος 
τουρισμός είναι δημοφιλής «…».

Η άδεια του Γενικού Γραμματέα Λιμένων το 2015, αποφασίζει ότι θα είναι προσωρινή πρόσδεση, προβλέπει 
για τις προβλήτες περιορισμένο χρονικό διάστημα χρήσης μικρότερο της μιας ημέρας. Δέκα χρόνια φωνάζω κύριε 
Δήμαρχε ότι οι προβλήτες έπρεπε να είχαν μείνει ελεύθερες τελείως, όχι για μόνιμο ελλιμενισμό. Εδώ είναι η στιγμή 
όμως που πρέπει το θέμα να το δούμε σφαιρικά, θέλει οργάνωση και καθορισμό χώρων. Πρέπει να θέσουμε βάσεις, να 
αναλογιστούμε ποιο σκάφος θα πάει πού, τι γίνεται με αυτά που δένουν αρόδο και ποια η επόμενη μέρα για το λιμάνι.

Η τοποθέτηση εξεδρών από ιδιώτες τι κεφάλαιο ανοίγει στον Κόρφο; Ποιοι θα επιλεγούν και ποιοι θα 
εξαιρεθούν; Γιατί δικαίωμα έχουν όσοι ζητούν τη δυνατότητα πρόσβασης για να ικανοποιηθούν μόνο οι ανάγκες τους. 
Η εταιρεία που έναντι ανταλλάγματος παραχωρείται για να κάνει χρήση του λιμανιού. 

Εδώ θα εκφράσω και το παράπονό μου. Προσπαθώ να μάθω τι θα συμβεί στο λιμάνι και ενημέρωση δεν έχω 
καμία, μια μερίδα ανθρώπων ακόμα στον Κόρφο γνωρίζει καλά και μάλλον συμμετέχουν στην οργάνωση του σχεδίου. 
Άραγε ποιος ο θεσμικός μου ρόλος, παρακάμπτομαι; Και το λέω με παράπονο κύριε Δήμαρχε. Όταν έγινε συγκέντρωση 
στην πλατεία του χωριού με ενεργοποίηση των κατοίκων, δυστυχώς και εκεί δεν υπήρχε ενημέρωση καμία, γιατί 
προφανώς είναι κλειστά τα χαρτιά τους και δεν μας επιτρέπεται να μας τα ανοίξουν. 



Και φτάνω να σας πω ότι μόνοι μας πρέπει να διευθετήσουμε τα του λιμανιού, όχι εν κρυπτώ. Με διαφάνεια, 
με πλάνο, με διάλογο, με τους κατοίκους, με χωροθέτηση, με ξεκάθαρους όρους που θα χαράξουμε εμείς σαν Δήμος, 
κάτοικοι και συλλογικά όργανα. Για όλους αυτούς τους λόγους διαφωνώ με τη χρήση χώρου ιδιωτικοποίησης του 
λιμανιού.»

Ο επικεφαλής της Συμμαχίας Πολιτών κ. Βασίλειος Νανόπουλος μεταξύ άλλων ανέφερε:
«…Έχουμε μια διαμαρτυρία από περίπου 150 κατοίκους στον Κόρφο που για το μικρό χωριό εκεί ήταν πολύ 

μεγάλος ο αριθμός οι οποίοι διαμαρτύρονται για την απόφαση που πήρε το Λιμενικό Ταμείο, δεν υπήρξε απόφαση της 
τοπικής κοινότητος να προηγηθεί, αλλά ούτε και σήμερα εγώ δεν είδα να υπάρχει η θέση της τοπικής κοινότητας«… »
Μέσα στο κείμενο υπογράφουν ο Πρόεδρος και ο Αντιπρόεδρος, άρα υποθέτω η απόφαση της τοπικής κοινότητας 
προφανώς θα ήταν υπέρ αυτού που ακούστηκε προηγουμένως από τους κατοίκους«…»

Εμείς δεν συμφωνούμε να δοθεί αυτή η παραχώρηση και θεωρούμε ότι τον έλεγχο θα πρέπει να τον έχει το 
Λιμενικό Ταμείο και ο Δήμος πάνω στη χρήση του λιμανιού και θα ακούει φυσικά την άποψη των κατοίκων της 
περιοχής και τα συμφέροντα των επιχειρηματιών. Για το λόγο αυτό θεωρούμε ότι η πολύ τεκμηριωμένη παρουσίαση 
που έγινε μέχρι τώρα πρέπει να ληφθεί υπόψη, να ανακληθεί η απόφαση του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου για την 
παραχώρηση στον ιδιώτη των δύο (2) προβλητών εξεδρών και προφανώς να προηγηθεί ο βιολογικός καθαρισμός και η 
ένταξη στο ολιστικό σχέδιο της διαχείρισης των υδάτων του Δήμου «.…»

Και φυσικά να τηρηθεί η νομοθεσία που αφορά τη ρύπανση του περιβάλλοντος από τις 
ιχθυοκαλλιέργειες…Εμείς στηρίζουμε πλήρως το αίτημα των πολιτών από τον Κόρφο.»

Ο επικεφαλής της Πράσινης Πόλης κ. Δημήτριος Πρωτοπαπάς μεταξύ άλλων ανέφερε:
«…Στο ΦΕΚ του 2021, φύλλο 3543 αναφέρει στο άρθρο 3 ότι η εποχιακή χρήση γίνεται μέχρι έξι (6) μήνες 

ετησίως και από τον Μάρτιο μέχρι τον Νοέμβριο, δεν λέει για δώδεκα (12) μήνες. Εσείς έχετε υπογράψει και με 
απόφαση Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου για εννιά (9) μήνες. Αυτό αντιβαίνει στο ΦΕΚ του Υπουργού «…»

Είμαστε υπέρ της πρότασης των κατοίκων διότι το πρώτο τους πρόβλημα είναι ο Βιολογικός Καθαρισμός, 
πραγματικά δεν μπορεί να υπάρξει ανάπτυξη εάν δεν έχουμε βιολογικό καθαρισμό. Δεύτερον πρέπει πριν το Master 
Plan, το οποίο επικαλείστε να γίνει μια διαβούλευση με τους κατοίκους πριν καν ξεκινήσει η μελέτη. Γιατί εδώ 
υπάρχουν οι αλιείς, υπάρχουν οι εστιάτορες, υπάρχουν οι κάτοικοι και οι παραθεριστές…και εμείς πρέπει να τους 
απαντήσουμε σε όλα τα ερωτήματα που έχουν θέσει που είναι πολύ σημαντικά θέματα. Πέραν του αποχετευτικού έχουν 
θέσει το πολύ σημαντικό θέμα της επέκτασης ή όχι των ιχθυοτροφικών δραστηριοτήτων, δεδομένης της συνολικής 
επιβάρυνσης«...»
 Άρα συνολικά, μαζί και με τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων, η οποία πρέπει να την προσκομίσετε 
εφόσον θέλετε να πάτε σε ένα Master Plan, θα πρέπει να διαβουλευτείτε με τους κατοίκους προτού και να δούμε τι 
θέλουν…αν θέλετε να προχωρήσετε και νομίζω ότι σε αυτή την κατεύθυνση πρέπει να πάμε και όλοι μαζί αν θέλετε.

Επομένως εμείς στηρίζουμε εν πρώτοις τη πρόταση των κατοίκων με τα τέσσερα (4) αυτά αιτήματα τα οποία 
έχουν βάλει και θεωρούμε ότι αυτή η απόφαση για τις εξέδρες δημιουργεί και μεγάλο πρόβλημα στους λουόμενους. 
Θεωρούμε λοιπόν ότι θα πρέπει να το πάρετε πίσω με όποιον τρόπο και να ξανασυζητηθούν από μηδενική βάση αυτά 
που πρόκειται να κάνετε στον Κόρφο.»

Ο επικεφαλής της Πολιτικής Διεξόδου κ. Αλέξανδρος Γκουργιώτης μεταξύ άλλων ανέφερε:
«…Θεωρώ μεγάλο ατόπημα την παράλειψη από την πλευρά του προέδρου του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 

να μην προβεί σε μια προηγούμενη ακρόαση, τουλάχιστον του Προέδρου και των εκπροσώπων του τοπικού 
συμβουλίου πριν ο ίδιος αποφασίσει να προβεί σε αυτά για τα οποία σήμερα ελέγχεται να το πω πολύ απλά από τους 
κατοίκους. Γνωρίζετε ότι ο νομοθέτης δίνει ιδιαίτερη έμφαση στη θέση του Προέδρου Τοπικού Συμβουλίου και μάλιστα 
όταν στο Δημοτικό Συμβούλιο και βάσει του νόμου και του Κανονισμού υπάρχει ζήτημα το οποίο έχει να κάνει με 
τοπικό θέμα, εάν δεν ψηφίσει ο τοπικός πρόεδρος η απόφαση την οποία θα λάβει το Δημοτικό Συμβούλιο πάσχει ως 
προς το κύρος της. Αντιλαμβάνεστε λοιπόν τη σημασία του νομοθέτη προς τον Πρόεδρο εδώ. Δυστυχώς όμως, επειδή 
κάποιοι καυχώνται ότι διεκδικούν τον τίτλο του Αρχηγού - αυτών των περιοχών- εντούτοις δεν κάλεσαν τους 
εκλεγμένους τοπικούς άρχοντες να τοποθετηθούν επί του ζητήματος αυτού «…»

Θα έλεγα λοιπόν ότι ναι και εμείς θα χαιρετήσουμε την τουριστική ανάπτυξη της περιοχής, αλλά μια τουριστική 
ανάπτυξη υπό όρους και προϋποθέσεις που θα σέβεται τους κατοίκους, θα σέβεται το περιβάλλον και θα αποδώσει 
ουσιαστική ωφέλεια…Θα είμαστε απέναντι και θα λέμε πάντοτε ένα μεγάλο και ηχηρό όχι στην άναρχη, βεβιασμένη, 
φευγαλέα και πρόχειρη τουριστική ανάπτυξη, η οποία δεν είναι ουσιαστική, αλλά είναι μόνο μία κατ' επίφαση 
τουριστική ανάπτυξη. Δεν έχω κάτι άλλο να σας πω.»

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου κ. Σωτήριος Παπαδημητρίου μεταξύ άλλων ανέφερε:
«….Σας καταθέτω δήλωση στήριξης είκοσι δύο (22) επαγγελματιών του Κόρφου, η οποία έχει ως εξής: {Με την 

παρούσα δήλωσή μας θέλουμε να εκφράσουμε την στήριξή μας στην ομόφωνη απόφαση του δημοτικού λιμενικού 
ταμείου Κορίνθου να παραχωρήσει το θαλάσσιο χώρο έμπροσθεν του σούπερ μάρκετ Σκλίας Δημήτριος για την 
κατασκευή πλωτών εξεδρών πρόσδεσης σκαφών. Με τον τρόπο αυτό ξεκινάει μία προσπάθεια ήπιας και ποιοτικής 



τουριστικής ανάπτυξης που χρειάζεται το χωριό μας, δεδομένου ότι υπάρχει μεγάλη ζήτηση για θέσεις πρόσδεσης 
ιστιοφόρων από τουρίστες οι οποίοι θα στηρίξουν τις επιχειρήσεις μας. Ταυτόχρονα ζητάμε από το λιμενικό ταμείο 
Κορίνθου να προχωρήσει και σε άλλες πρωτοβουλίες για την αναβάθμιση των υποδομών των λιμανιών του Κόρφου 
προκειμένου να αυξηθεί η προερχόμενη από την θάλασσα τουριστική κίνηση.}«…»

Εγώ ανέθεσα μια μελέτη και ο μελετητής θα κάνει τρεις (3) προτάσεις. Οι προτάσεις θα έρθουν εδώ, θα τις 
συζητήσουμε, ο κύριος Δήμαρχος, ο κύριος Νανόπουλος, ο κ. Πρωτοπαπάς, ο κ. Γκουργιώτης, όσοι θέλετε, δεν 
κάνουμε κάτι κρυφό. Όπως έγινε το Master Plan για το λιμάνι της Κορίνθου, θα γίνει και στο λιμάνι του Κόρφου. Εδώ 
όμως δεν είναι αυτό το θέμα, εδώ υπάρχουν δύο κόσμοι: Ο ένας είναι ο κόσμος της ανάπτυξης, της προόδου, της 
δημιουργίας, του τουρισμού και ο δεύτερος αυτός που όπως και με τις δύο εξέδρες που έβαλε ο κύριος Νανόπουλος, το 
απαξιώσατε, δεν θέλατε ούτε καν τη λιμενική ζώνη του κ. Πνευματικού. Αυτοί οι άνθρωποι δεν θέλουν να γίνει τίποτα, 
έχουν μείνει σε μια σκέψη να μείνει ο Κόρφος, όπως τη δεκαετία του 1960, ένα απλό ψαρολίμανο«…»

Εγώ αυτό που σας υπόσχομαι, είναι πως όταν ο μελετητής τελειώσει δεν θα κάνει μια πρόταση, αλλά τρεις 
προτάσεις. Εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο όποιος θέλει να είναι παρών, θα γίνει συζήτηση γιατί αυτό αφορά το μέλλον 
του Κόρφου και προς τα πού θα κινηθεί. Η δικιά μου άποψη όμως είναι ότι ο Κόρφος πρέπει να κινηθεί προς ένα 
τουριστικό αγκυροβόλιο, αυτή είναι και η μοναδική ασπίδα προστασίας του απέναντι στα ιχθυοτροφεία. Αν δεν 
αναπτύξουμε τον Κόρφο τουριστικά, αν δεν το μετατρέψουμε σε τουριστικό αγκυροβόλιο, τουριστικό λιμάνι, στο τέλος 
θα κάνουν ιχθυοτροφεία και μέσα στο λιμάνι….». Στη συνέχεια κατέθεσε στα πρακτικά το υπογεγραμμένο κείμενο – 
δήλωση στήριξης.

Στο τέλος τοποθετήθηκε ο Δήμαρχος  Κορινθίων, κ. Σταυρέλης που μεταξύ άλλων ανέφερε:
«…Με μέγιστη προσοχή, παρακολουθώ μιάμιση ώρα τους πάντες, εύχομαι και ελπίζω να με ακούσετε, να με 

υιοθετήσετε. Με απόλυτο σεβασμό διάβασα και άκουσα τα αιτήματα των 96 κατοίκων «….»
Επικεντρωθήκατε όλοι στο θέμα με τις πλωτές εξέδρες. Εμένα δεν με ενδιαφέρει να γίνομαι αρεστός, τιμήθηκα 

όμως σε αυτό το πανέμορφο χωριό και ευχαριστώ όλους τους κατοίκους, οι περισσότεροι εκ των οποίων είναι σήμερα 
εδώ και τους ευχαριστώ ιδιαίτερα για την τιμή που μου έκαναν, αλλά δεν τους είπα ψέματα. Ένα πράγμα απεχθάνομαι 
στη ζωή μου, το ψέμα και θα το παλέψω μέχρι τέλους, είτε αρέσει είτε δεν αρέσει «….»

Είμαι ο μόνος Δήμαρχος που έχω έρθει 10 φορές στον Κόρφο μέσα σε ένα χρόνο και θα συνεχίσω με τον ίδιο 
ζήλο και ακόμα περισσότερο τώρα που θα είναι και τα έργα όπως: Αποχέτευση και βιολογικός καθαρισμός, εφτά (7) 
εκατομμυρίων ευρώ και ένταξη σε χρηματοδοτικό πρόγραμμα, αυτό το κάνουμε ήδη. Δεν είδα τόσα χρόνια να έρθει ένα 
έργο, είτε επί Δήμου Σολυγείας, είτε επί Δήμου Κορινθίων. Προετοιμάζεται η μελέτη, σας το προανήγγειλε ο κ. Μιχάλης 
Χατζής και το είπα και στους κατοίκους στις 13/03/2025 που πήγα στο χωριό και συνομίλησα με δέκα κατοίκους, με 
πρώτο τον Πρόεδρο και μαζί και με τον αγαπητό μου τον Αιδεσιμότατο Πατέρα Νικόλαο. Επικαιροποιείται η μελέτη 
αυτή που είχε γίνει το 2011 και πάμε να βγάλουμε τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Τέλος του χρόνου το πιο 
πιθανό θα έχουμε και τον εργολάβο «…».

Πάμε τώρα στο θέμα για τις προβλήτες, με κάλεσε ο Πρόεδρος και μίλησα με έναν προς έναν τους 
παρευρισκόμενους κατοίκους, από τους οποίους οι μισοί βρίσκονται εδώ (σήμερα). Όλοι μου έθεσαν ένα θέμα - 
αποχέτευση και βιολογικό - και τους απάντησα ναι, προχωράει γιατί το επιθυμούν οι κάτοικοι. 

Άκουσα τον συνάδελφο, τον πρώην Δήμαρχο κύριο Νανόπουλο, ότι “εν κρυπτώ ελήφθη η απόφαση”, όμως 
γνωρίζετε τη σύνθεση του Διοικητικού Συμβουλίου του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου που έλαβε ομόφωνη απόφαση, 
μαζί με την κυρία Μαλατέστα, που ήταν η εκπρόσωπος της Συμμαχίας Πολιτών. Άρα δεν ήταν ούτε αποσπασματική, 
ούτε αιφνιδιαστική η απόφαση ήταν γνωστή από  24 Δεκεμβρίου (2024).

Υπάρχει μια απόφαση Διοικητικού Συμβουλίου του Λιμενικού Ταμείου του Δήμου Κορινθίων, ομόφωνη, όλοι 
παρόντες, όλοι οι συμμετέχοντες, που λέει σε αυτή τη συγκεκριμένη εταιρεία για εννιά μήνες θα μπαίνουν και θα 
βγαίνουν, για πέντε χρόνια με προσωρινό αντάλλαγμα τα σκάφη. Σαφώς και εμείς έχουμε θέσει προϋποθέσεις, 
υπάρχει μια απόφαση Λιμενικού Ταμείου η οποία ισχύει, δεν μπορεί αύριο ο κύριος αυτός που έχει την εταιρεία να 
κάνει τις πλωτές εξέδρες όπου θέλει, ούτε  μπροστά στα καταστήματα, αλλά έχει ορισθεί η απέναντι πλευρά. 

Μπορεί να μην το ξέραμε εκείνη την ώρα που λήφθηκε η απόφαση το μάθαμε, όμως μετά, δεν έγινε εν κρυπτώ. 
Υφίστανται κάποιες διαδικασίες, έχει διαδικασία να πάει στο Υπουργείο Ναυτιλίας, να πάρει εγκρίσεις, πέντε μήνες 
παλεύει να πάρει εγκρίσεις. Ξέρω ότι έχουν μπει και άνθρωποι από το χωριό να κάνουν παρεμβολές, δικαίωμά τους, τα 
γνωρίζω όλα και είναι αναφαίρετο δικαίωμα του καθενός, όμως δεν είδα από κανέναν να κάνει ένσταση κατά της 
απόφασης του Λιμενικού Ταμείου, κανέναν κάτοικο. Αλλά τα παράπονα στον Δήμαρχο.

Να πούμε και λίγο το ιστορικό, ήμουν πρωτεργάτης πάλι με τον κ. Χατζή να βάλουμε εκείνη την πλωτή εξέδρα 
που όλοι στην αρχή έδιναν συγχαρητήρια. Έρχεται ο κ. Νανόπουλος και βάζει άλλη μια πλωτή εξέδρα και δεν του είπε 
κανένας τίποτα, καμία παρέμβαση τότε που μπήκε η εξέδρα. Σήμερα που σχεδιάζεται, γίνεται επανάσταση. 

Ο κύριος Πρωτόπαπας είπε οι αποφάσεις με τους κατοίκους, για τους κατοίκους, αγαπητέ Δημήτρη τι δηλαδή 
θα πρέπει συνεχώς να κάνουμε λαϊκές συνελεύσεις; Ο κ. Γκουργιώτης μιλάει για έλλειμμα Δημοκρατίας αυτής της 
Δημοτικής Αρχής, μα αυτό είναι Δημοκρατία να έχουμε στην προηγούμενη συνεδρίαση 30 κατοίκους, με απόλυτο 
σεβασμό, σήμερα εδώ 40 κατοίκους «…». 



Απάντηση στα θέματα – αιτήματα των κατοίκων με σειρά αναφοράς:
1. Ένταξη του έργου βιολογικού καθαρισμού του αποχετευτικού δικτύου του Κόρφου στο ολιστικό σχέδιο για 

την ύδρευση. Ναι, εγώ το είπα. Άρα τι θέλετε να σας πω ότι δεν θα γίνει; Γίνεται, επικαιροποιείται σήμερα η μελέτη και 
όταν θα είναι έτοιμη, θα έρθει ο ίδιος ο Υπουργός να ανακοινώσει την ένταξη. Δεν μπορώ να πω περισσότερα και δεν 
είναι θέμα του Δημάρχου. Η εκτίμηση είναι τέλος του χρόνου να έχει ενταχθεί, να έχει δημοπρατηθεί.

2. Αναστολή της απόφασης του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου για την αδειοδότηση νέων εξεδρών στον Κόρφο 
και μάλιστα από ιδιώτες, μέχρι την πλήρη λειτουργία του βιολογικού καθαρισμού. Τον Ιούλιο του 2023 είχε μέσα ο 
όρμος 26 σκάφη αρόδο και φανταστείτε πόσα περισσότερα θα είχε τον Αύγουστο. Ξέρετε τι ποσό πήραμε; Μηδέν. Και 
ποιος θα ελέγξει αυτά τα σκάφη αν τηρούν περιβαλλοντικές προδιαγραφές; Υποθέτουμε ότι τις τηρούν τις 
περιβαλλοντικές προδιαγραφές γιατί έκανα ερώτηση στο Υπουργείο και ενημερώθηκα ότι είναι υποχρεωμένα (τα 
σκάφη) να έχουν χημικές τουαλέτες. Αυτοί δεν πλήρωσαν τίποτα όμως και λέμε εμείς τώρα πάμε να βάλουμε δύο 
πλωτές εξέδρες, να εισπράττουμε τουλάχιστον, από αυτούς που θα έρθουν ούτως ή άλλως. Πέραν του γεγονότος ότι 
ελλοχεύει ο κίνδυνος ατυχήματος (στον όρμο αρόδο)…Δύο πλωτές εξέδρες να μπει σε σειρά η κατάσταση. Η απόφαση 
έχει ληφθεί από 28 /12/2024, αν δεν έχει νομιμότητα, αν δεν πάρει την έγκριση του Υπουργείου Ναυτιλίας ή άλλη 
αρμόδια Υπηρεσίας, δεν θα γίνει. Αν είναι νόμιμο, θα μπει και θα πληρώνουν και θα εισπράττουμε και θα ελέγχουμε. 

3. Μετά την έναρξη λειτουργίας του βιολογικού καθαρισμού, διεξαγωγή δημόσιας συζήτησης με τη συμμετοχή 
επιστημόνων και των κατοίκων με θέμα τη χάραξη μέτρων ήπιας και βιώσιμης ανάπτυξης του Κόρφου. Ο τελικός λόγος 
ανήκει στους ίδιους πολίτες του Κόρφου. Μα δεν νομίζω ότι η αποχέτευση και ο βιολογικός δεν είναι θέμα του Κόρφου 
που παλεύουμε να εντάξουμε. Για εσάς είναι, για όλο τον κόσμο του Κόρφου, για τους κατοίκους τους μόνιμους και τους 
παραθεριστές. 

4. Λήψη δεσμευτικής απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, σύμφωνα με την οποία δεν θα εγκρίνονται 
τεχνικά έργα που συνεπάγονται μη αναστρέψιμη αλλοίωση της ακτογραμμής. Γιατί έχουμε σκοπό να αλλοιώσουμε 
κάποια μορφή ακτογραμμής, κάναμε κάτι;

5. Ανάθεση της διαχείρισης των υφιστάμενων εγκαταστάσεων ελλιμενισμού στο Κοινοτικό Συμβούλιο, με 
σεβασμό στους επαγγελματίες αλιείς. Δεν μπορεί να γίνει αυτό το πράγμα, δεν μπορεί να εισπράττει, δεν μπορεί να 
διαχειρίζεται εκ του Νόμου, όχι επειδή το ορίζει ο Δήμαρχος.

6. Και τέλος έκδοση απόφασης γνωμοδότησης του Δημοτικού Συμβουλίου για μη επέκταση των 
ιχθυοτροφικών δραστηριοτήτων στον Κόρφο, καθώς η ίδρυση νέων ιχθυοτροφείων θα επιφέρει σοβαρό πλήγμα στο 
περιβάλλον. Δημόσια τάσσομαι, είμαι εναντίον, όχι νέας, ούτε καν επέκτασης από αυτές που υπάρχουν. Ξεκάθαρα, 
καθαρές κουβέντες, δεν μασάω τα λόγια μου. Καθαρός ουρανός αστραπές δεν φοβάται.» και έκλεισε τον λόγο του ο 
Δήμαρχος.

Στις δευτερολογίες των επικεφαλής των παρατάξεων της μειοψηφίας τέθηκε ζήτημα προβληματισμού για τη λήψη 
απόφασης επί των προτάσεων των πολιτών και του τρόπου που τέθηκε το θέμα στην ημερήσια διάταξη του Δημοτικού 
Συμβουλίου. Ο κ. Νανόπουλος, ο κ. Πρωτοπαπάς και ο κ. Γκουργιώτης ανέφεραν ότι αν τεθούν για απόφαση τα 
αιτήματα των Πολιτών του Κόρφου όπως κατατέθηκαν στο υπογεγραμμένο κείμενο θα ταχθούν υπέρ. Ο Δήμαρχος 
ανέφερε ότι έγινε διεξοδική συζήτηση και τάσσεται υπέρ κάποιων αιτημάτων των κατοίκων και στα υπόλοιπα τάσσεται 
με τις υπάρχουσες αποφάσεις που έχουν ήδη ληφθεί από τα αρμόδια όργανα.

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου ενημέρωσε το Σώμα ότι επειδή η αποστολή του ανωτέρω θέματος έχει 
τιτλοποιηθεί από τους κατοίκους και τον εκπρόσωπό τους κ. Σπηλιώτη Κυριάκο «θέματα που σχετίζονται με την 
προστασία του θαλάσσιου περιβάλλοντος στον Κόρφο», ο Δήμαρχος συμφωνεί με τα τρία εξ αυτών αιτήματα και τα 
υπόλοιπα είναι αρμοδιότητας άλλων οργάνων, δεν έχει τεθεί το θέμα κατάλληλα για να ληφθεί συγκεκριμένη απόφαση.

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη τα ανωτέρω εκτεθέντα, το αριθ. πρωτ. 13663/29-04-2025 αίτημα των πολιτών του Κόρφου, την 
εισήγηση του Δημάρχου και την πρόταση του Προέδρου δεν συμφώνησε στη λήψη συγκεκριμένης απόφασης επί του 
θέματος.

Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  18 / 215/ 2025
Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει.

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ 
        ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ

Ακριβές Απόσπασμα
Κόρινθος, 02 - 06 - 2025
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ.

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ
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